

Press Clippings

Media : Keluarga
 Date : June 2018
 Page : 115
 Published : Monthly
 Language : Bahasa Malaysia
 Circulation : 88,000 (audited by ABC)





HARI RAYA LEBIH BERGAYA DENGAN KOLEKSI ROYAL RED ROSE ONE TOUCH

Bila menyentuh tentang biskut dan sambutan Hari Raya, seakan keduanya berpisah tiada. Malah ada juga yang merasakan tidak bermakna Lebaran jika tidak dijamu tetamu dengan pelbagai pilihan biskut. Sama ada kuih tradisional mahupun biskut moden, setiap satunya tetap memiliki keistimewaan.

Apa yang pasti membuat biskut tidak sukar jika tahu caranya. Namun apa yang lebih diberi tumpuan adalah terletak bagaimana caranya untuk memastikan biskut yang terhidang kekal rangup dan enak dimakan oleh tetamu yang bertandang. Jika silap pemilihan bekas, bimbang ketika tetamu menjamah sajian terasa lemasu dan tidak enak pula rasanya.

Mengatasi masalah ini, sewajarnya Hari Raya tahun ini anda lengkapkan perkakasan menghidang dengan koleksi **Royal Red Rose One Touch Set** yang didatangkan oleh jenama Tupperware. Bukan sahaja direka bentuk untuk menghalang udara dan kelembapan, malah penyimpanan biskut di dalam bekas ini nampak lebih menarik dan bergaya.

Keanggunan corak bunga ros merah dan renda menghiasi bekas kuih menjadikan bekas kuih Koleksi Edisi Terhad 2018 ini tampak klasik di dalam kelasnya yang tersendiri. Bahkan dengan tapak lut sinar yang cantik, membolehkan isi kandungan di dalam bekas boleh dikenal pasti dengan mudah.

Begitu pun direka dengan kualiti yang hebat, namun sedikit pun tidak menyukarkan untuk dibuka. Ini sekali gus memberi keselesaan kepada tetamu untuk menikmati juadah yang terhidang.

Bayangkan, dengan hanya memberi sedikit tekanan pada bahagian tengah penutup bekas, proses membuka berjaya dilakukan dengan cepat semudah ABC.

Uniknya set **Royal Red Rose One Touch** selain rekaannya yang memukau, didatangkan dengan 6 unit yang terdiri daripada 4 unit Topper Small (950 ml) dan 2 unit Canister Small (2.0 l).

Perbezaan saiz ini memberi keselesaan kepada pengguna untuk menyesuaikan sajian yang ingin dihidangkan. Umumnya bekas yang berukuran linggi dan besar, lebih sesuai untuk diisi dengan hidangan seperti rempeyek, keropak, kekacang mahu pun gula-gula. Manakala yang bersaiz kecil sesuai

diisi dengan pelbagai jenis biskut. Oleh itu, jangan lepaskan peluang memiliki Koleksi Edisi Terhad Raya 2018 iaitu Set **Royal Red Rose One Touch** ini bagi menyempurnakan lagi sambutan Lebaran tahun ini. Semua ini dengan tawaran harga yang cukup istimewa, hanya RM215.50.

Buat anda peminat setiap produk Tupperware, ketahui lebih banyak lagi koleksi menarik yang ditawarkan sempena Hari Raya ini dengan melayari laman www.tupperwarebrands.com.my atau www.instagram.com/tupperwarebrandsmalaysia.



Press Clippings

Media : Keluarga
 Date : June 2018
 Page : 127
 Published : Monthly
 Language : Bahasa Malaysia
 Circulation : 88,000 (audited by ABC)



MULIAKAN TETAMU BERSAMA KOLEKSI ROYAL RED

Umumnya bila tiba Hari Raya kita akan menghidangkan pelbagai menu untuk dijamu kepada tetamu yang berkunjung. Ada rendang, ketupat, lemang, lontong dan sebagainya siap tersedia di atas meja. Semahunya semua perkakasan dan alatan menghidang nampak sempurna dalam satu tema warna.

Rekakan bekas dengan tapak melengkung serta sudu hidangan direka sepadan, menjadikan gandingan secekok bagi memastikan cedakan yang penuh dan memberi keselesaan kepada tetamu saat menjamah hidangan jenis berkuah seperti lontong, mihun sup, laksa atau sebagainya. Produk eksklusif ini bukan sahaja sesuai dijadikan koleksi peribadi, malah alangkah baiknya jika turut dihadiahkan kepada ibu tercinta. Memilih Royal Red Serving Set di dalam kotak hadiah dengan tawaran harga yang istimewa iaitu RM215.00 sahaja.

*Selamat untuk digunakan bersama ketuhar gelombang mikro, terus ke meja hidangan.

Istimewanya juga, dengan setiap pembelian Royal Red Serving Set ini, anda layak membeli Royal Red Sambal Dish with Spoon dengan hanya RM16.90 berbanding harga pasaran RM45.60. Apa yang pasti bukan sahaja cantik dan praktikal malah cukup selamat digunakan di dalam gelombang mikro.

Tidak sempurna pula set hidangan jika tidak dilengkapi dengan kendi dan cawan. Lantaran itu, anda boleh memilih kendi Royal Red Giant Pitcher dengan kapasiti 4.2 liter atau pun memilih saiz sederhana 1.4 liter air, sesuai untuk hidangan yang sedikit.

Nyata, ia cukup sempurna dan mengujakan untuk dimiliki pada hari ini juga agar Aicilfitri kali ini lebih hebat dan memukau tetamu yang bertandang. Untuk ketahui lebih banyak koleksi menarik sempena Hari Raya sila layari www.tupperwarebrands.com.my atau www.instagram.com/tupperwarebrandsmalaysia.



Set Royal Red Sambal Dish with Spoon



Royal Red Pitcher

Royal Red Mug with Seal



Set Royal Red Serving